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BESTE DORPSGENOTEN,
Het voorjaar staat in de steigers.

Tijdens mijn wandelingen door Belfeld zie ik dat er 
veel gebouwd wordt. Chalets op EuroParcs, nieuwe 
bedrijfsgebouwen op het industrieterrein, realisering 
nieuwbouwwoningen Pr. Christinastraat, op de plak 
kruising Prins Frederikstraat/Wilhelminastraat en 
op de zogenaamde Leijgraafplak. Bij diverse parti-
culiere woningen wordt verbouwd of aan-gebouwd. 
De drogisterij krijgt een opknapbeurt. De nieuwe ei-
genaren stellen zich voor in deze krant. Lees over de 
vernieuwingen en heropening. Achter de RegioBank 
staat een nieuw ‘glazen hok’ waar je o.a. je elektri-
sche fiets kunt opladen. Ik vraag me af wie zal dat 
gaan doen? Overigens staat langs de Rijksweg al 
jaren een verlaten bushokje waar nooit meer een 
lijnbus stopt. Lees over De Hanewurgers, bekende 
wagenbouwers met Vasteloavend. Tijdens W.O. II 
werd een bouwwerk vernietigd. Paul haalt herinne-
ringen op; hij was toen 5 jaar oud. Truus Verbong-
Simons vertelt over de kachels van vruuger. Jeugd 
Carnaval Belfeld heeft binnenkort wat te vieren! 
KOM.MIJN praat ons bij. De redactie van de Dorps-
krant verwelkomt twee nieuwe redactieleden.

Op naar een fijn voorjaar.
Mat Hendrix

Dorpsraad BelfeldDorpsraad Belfeld
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De redaksie benaderde ós öm ein sjtökske euver 
pap in de Dorpskrant te sjrieve. Trots op wat hae 
vur minse in en boete ‘t dörp beteikend haet, 
wille weej gaer van dees gelaegenheid gebroek 
make öm idderein te bedanke vur de kaarte, leeve 
wäördjes, blome, tillefoontjes, mailtjes etc.

Zoeë as de meiste minse waal weite is pap lang 
krank gewaes. Vanaaf det de diagnose kanker woort 
vasgesjteld, ging pap door met ‘ne ongekende 
positiviteit. De ieërste jaore van ‘t ziekteproces 
sjting hae nog vol passie vur de klas as lieëraar. 
Toen kwaam ‘t moment det hae met pien in ‘t hert 
mós sjtoppe, ömdet hae ‘t belangriek vóng det de 
kinger ‘ne sjtabiele basis nuuedig hadde vurdet ze 
nao ‘t veurtgezet óngerwies ginge. Pap kós eur det 
neet mieër beeje, ömdet hae ‘n paar kieër per waek 
nao ‘t ziekehoes mós gaon. Nao 45 jaor lesgaeve 
begós hae aan ‘n nieje oetdaging. Hae ging zich 
toelegge op ‘t sjrieve van mieërdere beuk en ouch 
beej de Hermenie zörgde hae d’r veur det ‘t archief 
èns flink óngerheng woort genaome. De vekansies 
woorte ingeruild vur daagtochjes en ‘t geneete van 
d’n tuin. Pap zól ós korrigere… d’n haof. 

De kleinkinger krege idder op eur eige meneer 
aandach van opa en hae goof ze gójje raod as ze d’r 
öm vroge. Nao de bookpresentasie in de kerk volgde 
d’r nag ‘n oetreiking van zien allerlètste book, euver 
zien kleindochter. Ongeluifelik trots waas hae op dit 
resultaat. Dankbaar det weej de lètste momente 
nag met pap same mochte zien en dankbaar vur de 
gójje zörg van ózze hoesarts Tineke, de thuiszorg,  
‘t verpleegkundigeteam van ‘t Laurentius ziekehoes 
in Remund en de hèrtverwermende begeleiding van 
Niek Strous en zien team van Confianza kieke weej 
truuk op ‘n hieële moeëje oetvaart en ontzettend 
vuuel fijne herinneringe same.

Bram en Janneke

Ben Ali Libi
Op een lijst van artiesten, in de oorlog vermoord,
staat een naam waarvan ik nog nooit had gehoord,
dus keek ik er met verwondering naar:
Ben Ali Libi. Goochelaar.

Met een lach en een smoes en een goocheldoos 
en een alibi dat-ie zorgvuldig koos, 
scharrelde hij de kost bij elkaar: 
Ben Ali Libi, de goochelaar. 

Toen vonden de vrienden van de Weduwe Rost 
dat Nederland nodig moest worden verlost 
van het wereldwijd joods-bosjewistisch gevaar.
Ze bedoelden natuurlijk die goochelaar. 

Wie zo dikwijls een duif of een bloem had verstopt, 
kon zichzelf niet verstoppen, toen 
er hard werd geklopt.
Er stond al een overvalwagen klaar 
voor Ben Ali Libi, de goochelaar. 

In 't concentratiekamp heeft hij misschien 
zijn aardigste trucs nog wel eens laten zien 
met een lach en een smoes, een misleidend gebaar, 
Ben Ali Libi, de goochelaar. 

En altijd als ik een schreeuwer zie 
met een alternatief voor de democratie, 
denk ik: jouw paradijs, hoeveel ruimte is daar
voor Ben Ali Libi, de goochelaar. 

Voor Ben Ali Libi, de kleine schlemiel,
hij ruste in vrede, God hebbe zijn ziel. 
Willem Wilmink. Uit: Verzamelde liedjes en gedichten. 
Prometheus, 2010.

JAN PEETERS
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ik belfeld - jij belfeldt
u belfeldt - wij belfelden
'Een werkwoord is een woord dat een werking 
uitdrukt. Dat kan onder meer een activiteit of 
handeling zijn (bijv. wonen, leven), een proces 
of gebeuren (bijv. plaatsvinden, ontstaan), 
of het verkeren in een bepaalde toestand 
(bijv. zijn, voelen). Een werkwoord ondergaat 
vormveranderingen naar gelang van de persoon 
(bijv. ik, jij, wij) en het getal (enkelvoud of 
meervoud) van het onderwerp.'

Deze definitie geeft goed aan waarom  
de Dorpsraad 'Belfeld' tot werkwoord heeft 
benoemd. 

Als wij het wonen en leven in Belfeld leefbaar willen 
houden, willen dat er mooie activiteiten plaatsvinden 
en willen dat iedereen zich goed blijft voelen in ons 
dorp zullen wij er sámen aan moeten wérken. Wij, 
u, jij en ik. Alleen dan 'werkt' het.
De Dorpsraad wil graag een bijdrage leveren aan de 
leefbaarheid, de veiligheid, het welzijn en de sociale 
cohesie in het dorp. Wij stimuleren de betrokkenheid 
van bewoners om de leefbaarheid binnen Belfeld te 
vergroten. Samen proberen wij Belfeld nóg mooier 
te maken. Dit kan op vele manieren. Niet alleen het 
groen en grijs zijn belangrijk, maar ook het prettig 
samenzijn in een buurt of straat. Wij zijn ervan 
overtuigd dat bewoners het beste weten wat er in 
hun omgeving kan worden verbeterd. Daarom helpt 
de Dorpsraad bewonersgroepen om hun ideeën 
te realiseren. Om dat te bereiken, verbinden we 
mensen en initiatieven met elkaar. Wij informeren 
onze dorpsgenoten en daar waar bewoners niet 
kunnen doordringen tot een bepaalde instantie 
proberen we een brug te slaan. 
De Dorpsraad is dé gesprekspartner van de 
gemeente Venlo vanuit ons dorp. Wij kunnen alleen 
spreken namens Belfeld als bewoners ons informeren 
welke ideeën ze hebben, waar ze tegenaan lopen en 
waar ze eventueel meer hulp bij nodig hebben. Deel 
ideeën of uitdagingen daarom met ons. Mail ons of 
sluit een keer aan bij een vergadering. Let op: we zijn 
er voor vragen vanuit bewonersgroepen, niet voor 
vragen van individuele Belfeldenaren. Wij gaan uit 
van het initiatief van inwoners en verwachten dat zij 
zelf actief zijn in het voorzien van draagkracht voor 
een bepaald plan. Als iemand een speeltuintje in 

DORPSRAAD

de straat wil hebben, dan verwacht de Dorpsraad 
dat diegene zélf met medebewoners gaat praten 
en zijn of haar plannen uitlegt. Mits er voldoende 
draagkracht aanwezig is, zal Dorpsraad Belfeld zulke 
initiatieven ondersteunen.
Verder richten we ons op informatie over 
ontwikkelingen die Belfeld op de (middel)lange 
termijn kunnen beïnvloeden en we doen dit zo 
transparant mogelijk. Als we van plannen horen, 
proberen we mee te denken over oplossingen, het 
liefst voordat er besluiten zijn genomen. Wij zijn 
onafhankelijk en geen politiek orgaan. Alles wordt 
gedaan vanuit de gedachte: wat is het beste voor 
de leefbaarheid in Belfeld? Zodat wij ook later nog 
kunnen zeggen: in Belfeld is het fijn wonen. Wij zijn 
trots op Belfeld! 
Wij geloven dat betrokken bewoners gezamenlijk 
de leefbaarheid van ons dorp vergroten; je bent 
dan ook van harte welkom om aan te sluiten bij een 
vergadering van de Dorpsraad. Helemaal fantastisch 
als je je vervolgens wilt inzetten om samen met 
ons Belfeld nóg mooier te maken. Bovendien zijn 
we graag een goede afspiegeling van de hele 
bevolking in ons dorp én vele handen maken licht 
werk. 'Belfeld' is en blijft een werkwoord. Kortom: 
we zijn blij met je deelname! Laat via een mailtje 
naar dorpsraad@belfeld.nu weten wanneer je wilt 
aansluiten en met wie we het genoegen hebben. 
We horen graag van je!

Luciënne op het Veld
Voorzitter Dorpsraad Belfeld

Vergaderdata 2023, 
telkens van 
19.30 tot 21.30 uur 
in De Hamar

12 januari, 16 maart, 25 mei, 20 juli,  
14 september en 16 november 
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Het is oorlog in Oekraïne. Hele steden worden 
verwoest, water en energievoorzieningen 
zijn dagelijks mikpunt om burgers klein te 
krijgen. Dag en nacht klinkt het luchtalarm. 
Het motief van Poetin dat hij Oekraïne wil 
zuiveren van nazisme slaat terug op hemzelf; 
wat hij aanricht doet ons juist terugdenken aan 
de tijden van het Hitlerregime. Er lijkt weinig 
lering te zijn getrokken uit de geschiedenis van 
de voorbije eeuwen. Eerdere machthebbers 
die in hun grootheidswaan uit waren op grote 
veroveringen, zoals Napoleon, keizer Wilhelm 
II en Hitler, moesten toen al pijnlijk ervaren dat 
oorlog voeren je uiteindelijk altijd in het stof doet 
bijten. Maar Poetin heeft blijkbaar een ander 
geschiedenisboek gelezen. 

Op 1 maart jl. was het 78 jaar geleden dat Belfeld 
bevrijd werd van het nazi-juk. Als 83-jarige staan 
mij de beelden die ik daarvan als 5-jarige in mijn 
brein heb opgeslagen nog helder voor de geest. Ik 
herinner mij als de dag van gisteren hoe de Duitse 
soldaten, gebukt langs de heggen in de voortuintjes, 
er met de staart tussen de benen tussenuit gingen. 
De oorlog was voorbij. Het was vrede, een beladen 

woord in mijn beleving van toen.
Ik herinner mij die zomerdag in 1944, toen ik als 
kleuter in het kinderbadje mocht, een zinken bak 
die normaal altijd op zolder stond. Al spetterend 
hoorde ik mijn ouders op de tuinbank praten over 
hun verlangen naar vrede. Voor mij werd vrede 
een magisch begrip. Zoals zij erover praatten leek 
het mij de hemel op aarde. Later dat jaar zou ik 
pas echt gaan ondervinden wat oorlog was. De 
‘granatentijd’ kwam eraan. Een tijd waarin we vooral 
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in de kelder leefden. Mijn vader had stapelbedden 
van steigerhout gemaakt, zodat er – ook voor de 
naaste buren – een slaapplaats was. Maar met 
12 mensen in een kelder was wel erg veel. Iedere 
morgen was het ‘pottenparade’. Dan werden in de 
wc boven alle pispotten geleegd die ‘s nachts in de 
kelder waren gebruikt. Overburen die gedwongen 
moesten evacueren, hadden hun kippen bij ons in 
een van de slaapkamers gestald. De eieren waren 
voor ons. De dieren hebben echter alle kalk uit de 
muren gepikt, maar geen ei gelegd. Het was ook 
de tijd van de razzia’s. Mijn vader en de buurman 
verstopten zich onder de vloer, via een luik onder de 
echtelijke sponde. Ik herinner mij ook dat er bij ons in 
de kelder wel eens een H. Mis werd opgedragen voor 
mensen in de buurt. Deze priester, pater Peters, is 
later opgepakt en afgevoerd naar concentratiekamp 
Buchenwald, evenals pastoor Windhausen. Zij 
hebben het beiden niet mogen overleven. 
In die tijd was schraalhans keukenmeester. Bijna 
iedere dag kregen we alleen rode bieten. Nog steeds 
komen ze mij de strot uit. De spruitjes waren al lang 
op, dus werd de stam gekookt waar de spruitjes 
aan zaten. Mijn ouders zijn eens een hele dag bezig 
geweest om van suikerbieten kroet (stroop) te ma-
ken. Toen ze klaar waren, zat er meer kroet aan het 
plafond dan in de ketel... Maar: er was weer beleg. 
Bij het brood snijden zaten we ’s avonds met z’n 
zevenen rond de broodmachine om de kruimels 
op te vangen. Het granaatvuur was in die tijd hevig. 
Mijn broer was een keer buiten bezig met het voeren 
van de konijnen toen in een boom bij de buren een 
granaat insloeg. Daarbij kreeg hij een granaatsplinter 
in zijn been. Ik zie hem nog van de keldertrap naar 
beneden komen, helemaal onder de modder en daar 
sijpelde het bloed doorheen. De schrik sloeg ons om 
het hart. Een angstige ervaring was de nacht van 
2 op 3 december 1944 toen Blerick werd bevrijd. 
Het artillerievuur was enorm en hield maar niet op. 
Onder de dekens gekropen om het enorme gebulder 
maar buiten te sluiten heb ik de nacht doorgebracht. 
Daarna was het gauw Sinterklaas. Hij zou niet komen 
dat jaar, want hij kon niet door het granaatvuur. Maar 
toch werd 6 december 1944 de mooiste Sinterklaas 
van mijn leven. Toen we ’s morgens even naar boven 
mochten, lag er op tafel voor mij een potlood en een 
schrift. Ik kon mijn ogen niet geloven! Ik was dol van 
blijdschap en wordt er ook nu nog emotioneel van. 
Ook in Duitsland was het geen rozengeur en ma-
neschijn. Voordat Baarlo werd bevrijd, werden daar 
alle koeien gevorderd en op transport gesteld naar 
Duitsland. Dat transport ging te voet; hele kudden 
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werden vanaf het veer via Steyl en Tegelen de grens 
over gebracht. Ik vergeet nooit het klaaglijke geloei 
van de koeien, dat mij door merg en been ging, en 
het bloedspoor dat ze achterlieten op hun tocht naar 
Kaldenkirchen. Omdat de dorpen en steden op de 
oostelijke Maasoever in het frontgebied lagen, kre-
gen inwoners regelmatig het bevel om te evacueren 
naar veiliger gebied. Vaak was er dan geen tijd om 
de hoognodige spullen in te pakken. Dus stonden 
bij ons thuis altijd een stuk of 6 door mijn moeder 
genaaide rugzakken klaar, ingepakt en wel. Som-
mige met een sjinkske (hammetje) van het inderhaast 
geslachte varkentje. Het was rond die tijd dat we 
te horen kregen dat er gezinsuitbreiding op komst 
was. Toen mijn moeder moest bevallen, ging mijn 
vader met haar op een slee door de sneeuw naar 
het ziekenhuis, onderweg steeds dekking zoekend 
voor het granaatvuur. Op 27 januari 1945, de dag dat 
Auschwitz werd bevrijd door het Sovjetleger, werd 
mijn jongste broer geboren. In die tijd waren Poolse 
en Russische meisjes door de Duitsers onderge-
bracht in zaal De Vriendenkring in Steyl. Zij moesten 
voor de Duitsers loopgraven aanleggen. Een van 
die meisjes, de Russische Lucy, kon wegvluchten 
en is ondergedoken bij een familie twee huizen bij 
ons vandaan. Met gevaar voor eigen leven werd ze 
daar opgevangen. Na de oorlog is ze teruggegaan 
naar Rusland. We hebben nooit meer iets van haar 
vernomen. Op 1 maart 1945 stonden de straten in 
Steyl opeens vol met Amerikaanse legervoertuigen 
en jeeps. 

Later zongen we het liedje:
“Jeep, jeep, jeep, 
dao is maar eine jeep.
Det is toch zo’n dingk wao 'n blikske aan hingk
En as ’t riedt, nao petroleum sjtingk.”  

De Tommies (Britse soldaten) waren gekomen! 
Het waren eigenlijk Amerikanen en geen Tommies, 
maar wisten wij veel. Later begreep ik pas dat 
die zwarte soldaten Amerikanen waren. De jeeps 
stonden regelmatig bij ons voor de deur en voor 
ons als kinderen reden om te bedelen: “Tsjoklad 
for de beebie, sigrets for de pappa”. Het was toen 
voor het eerst van mijn leven dat ik kauwgom zag. 
Langzaamaan kwam ook de voedselvoorziening 
weer wat op gang. Na verloop van tijd kwam het 
normale leven weer op gang, maar de vreselijke 
littekens die de oorlog had achtergelaten bleven 
zichtbaar. 

Paul Niessen

Foto’s zwart/wit: 
Heemkundevereniging Maas- en Swalmdal
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Nôw ‘t in hóes nimmer zoë werm is as det weej 
gewend zien, dink ich dökker aan vruger beej ôs 
thóes oppe Julianasjtraot in Belvend. Wat waas 
‘t ein geplaar öm ’t ein bietje werm te kriége in 
hóes. 

Weej ware toen nag met pap, mam en viéf kinger 
(later kwaam nag ein naokummerke). Weej hadde 
eine haard in de gôj kamer, ein kechelke in de 
dokterskamer en ein fornúus in de keuke. Vur wae 
det neet wet. De dokterskamer hoot zoë, ömdet 
dokter Willemse zien sjpraekoor in die kamer had, 
wie weej dao kwame woëne. Det haet einen tiéd 
gedeurd, maar wielang? Det weit ich nimmier. Dae 
haard waas maar aventoe aan, want in de gôj kamer 
kwaamse neet zoë dök. Die woort gebroek as t’r met 
de kermis bezeuk kwaam van ôs femielie óet Vlorp 
(Vlodrop); as Sinterklaos de taofel vaol kedootjes had 
gelag; of as de baze van de panne- en buzefebriek 
van Janssen Dings op de niejaorsborrel kwame. 
As die kwame waas ôs mam altiéd versjrikkelik 
zenuwechtig, want d’r ging altiéd waal get verkiërd.
Zoë had ôs mam ens óetgebreid gekaok en zelf hiele 
lekkere pödding gemak. Zeej zat die sjaol met de 
werme pödding efkes op eine sjtool öm aaf te keule 
en ging wiejer met kaoke. Ein van mien zusse kwaam 
efkes later de keuke binne en zat zich óetgeraekend 
op dae sjtool, maar had neet in de gater det dao 
get op sjting. Holland in noëd! Det kreeg ze vur 5 
cent en ôs mam zoot met de heng in de haor. Wat 
nôw gezônge?! Gelökkig hadde weej in de kelder 
inmaakglazer vaol met fruit óet ôzzen eigen háof. 
Met get zjwarte proeme óet ein täotje en versjillend 
eige fruit makde ôs mam nag gauw ein versjrikkelik 
lekker toetje. ‘Toeti froeti’ zag zeej dao taege.

Eine angere kiër wie de baze kwame, waas ’t hiel 
káad. Naodet weej sjmorges iërs de blome van ôs 
sjlaopkamerraemke met ôzzen aom d’r aaf geblaoze 
hadde öm ein bietje nao bóete te kenne kiéke, 
huërde weej ein gekaak! Weej rap nao ônger. Wat 
waas d’r toch aan de hank? Achter in ’t berghok 
waar de douche en ‘t huuske bevraore. Ein van mien 
breurs had gepoep en hae kôs nimmer doortrekke. 
’t Waas mich toch ein gedoons, vurdet alles `t wir 
deej. Gelökkig waas de aslaaj van ’t fornúus al laeg 
gemak. Ôzze pap goëjde de sintels altiéd op de 
páad achter in d’n haof. De ringe, in versjillende 
gruëtte, haolde hae met ein raokeliezer van ’t fornúus 

aaf. Den woort d‘r ein krant opgefroemeld en in det 
gaat van ’t fornúus geduujd. Dao op lag hae get 
häortjes. Det waas aafvalhout van de febriek. Met 
ein zjwaegelsjtekske sjtreek hae aan de ziejkank van 
ein zjwaegelduëske en den hadse veur. Efkes later 
zoogse de vlamme in ’t fornúus en ginge de häortjes 
in de fik. Kort daonao sjödde pap met de kaoletuit de 
cokes d’r op, det ware bielige kaole. Die ginge roëd 
gleuje en den kôste de ringe d’r wir op. As ’t fornúus 
einmaol good brande ginge die d’r wir vanaaf en zat 
ôs mam de moer met water op, öm det aan de kaok 
te bringe. De moer det waas zônne waterkaetel met 
aan d’n ôngerkank ein verlengsjtök wat in ’t veur 
hông. ’t Deurde efkes, maar den hadse good heit 
water woë ’t perbleem op ’t huuske en de douche 
mei opgelos kôs waere. Pap zag: ‘det euverkump 
ôs noëts neet mier’. Prakkezere kump van erm luuj. 
Dus in detzelfde jaor bouwde oëme Sef van tante 
Sjtiena, in ‘t getske tösse de sjoester en ôs keuke 
in, eine nieje douche met wc. Wie verzinsen ’t öm 
naeve de keuke ein wc te make! Heej sjting emes 
te braoje en dao zoot emes te breuje. Aevel, ein 
veurdeil had det waal: die is noëts nimmer bevraore.

As ’t has Paose waas, den deej me de groëte poets. 
Den woort ’t ganse hóes gepoets, want alles môs 
sjoën gemak waere nao det sjtaoke in de winkter. De 
matte woorte met de matteklopper duchtig geklop. 
Alles wat gesjroeb kôs waere, woort met greun zeip 
gesjroeb. De bedde woorte gans euverhaop gehaold. 
Matrasse woorte geluch, alles fris gewasse en door 
de wring gedreid en bóete naeve de páad op de 
lange wasdraod opgehange met höltere waspinkes. 
’t Wit beddegood woort gebleik op ’t gráas. Det 

FORNúUS, HAARD
EN KECHELKE
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DIVERSEN
Mijn naam is 
Geert Goos-
sens, geboren en 
getogen in Belfeld. 
Ik heb altijd met 
veel plezier in 
het basisonder-
wijs gewerkt in 
Haaksbergen en 
in Belfeld. Ik ben 
lid geweest van 
het bestuur van 
handbalvereniging 
Popeye en ben ruim 29 jaar lid geweest van 
Jeugd Carnaval Belfeld, begonnen in de Raad 
van 11 als puber tot en met voorzitter van 
1994 tot 2002. In 1994 is mij ook nog de eer 
te beurt gevallen om Prins te mogen zijn van 
het Belhamelrijk Belvend. Binnen en buiten 
Belfeld heb ik ook diverse presentaties op al-
lerlei terreinen mogen verzorgen. 
Ruim 2 jaar geleden ben ik gestopt met 
werken en is er ruimte vrijgekomen om andere 
dingen te gaan doen die ik zelf wil invullen. 
Een van de dingen die op mijn pad kwamen, 
is redactielid van de Dorpskrant.

Mijn naam is 
Yvonne van der 
Velden. Ik ben 
een geboren 
en getogen 
Belvendse. 
Jarenlang was 
ik bestuurslid 
en secretaris bij 
de Dorpsraad 
Belfeld. Daarnaast 
heb ik mij via 
enkele projecten 
ingezet voor het mooier maken van het dorp, 
zoals het zichtbaar maken van de Belfeldse 
vlag met de werkgroep Trots op Belfeld en  
het verfraaien van het viaduct Meelderbroek 
aan de Broekstraat met de werkgroep  
Viaduct A73. 
Daarnaast ben ik een van de oprichters en co-
ordinatoren van het zwerfafvalinitiatief Belfeld 
groen moet je doen. Nadat ik bijna tien jaar 
actief ben geweest voor de website Belfeld.
nu, ga ik nu aan de slag bij de Dorpskrant.

Wat hebbe de luuj vruger toch gepoejak öm ’t in 
hóes werm te kriége! Wat hebbe weej ’t allewiels 
den toch mekkelik. As weej op ein knuupke duje of 
aan eine knoep dreie wuërt ’t vanzelf werm. 

Truus Verbong-Simons,  
oftewaal Truus van Henk van Ties, 2022

woort witter door de zôn, zag ôs mam. De haard 
en ’t kechelke ginge den ouch óet, ouch al waas ’t 
nag zoë káad. In de haard zote vinsterkes en det 
vông ich hiel sjoën. Dao kôsse de vlemkes door zeen 
branne. Det ware gen glaze raemkes, maar det waas 
mika. Die woorte met thië sjoën gemak. Naeve de 
haard sjting de kaoletuit. Det waas ein zjwarte en 
die môs blinke wie eine sjpegel. Op zaoterdig vur 
Paose ging ôs mam eier verve van ôs eige kiepe en 
nag vul mier van de kiepeboer, dae richting Malbeck 
wônde. Met sjale van louk in kaokend water woorte 
eine gas eier geverf. Met bietesap kreegse ein fijn 
raoze kleur en van roëje koël woorte de eier blauw. 
Waoröm det die den blauw woorte, dao heb ich 
noëts niks van gesjnap. 
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VK 
De Hanewurgers

Wie op internet intypt ‘Hanewurgers Belfeld’ krijgt 
vervolgens te lezen: ‘V.K. De Hanewurgers is van 
oorsprong een vriendengroep in de leeftijd van 20 
tot en met 24 jaar uit Belfeld met als thuisbasis 
hotel Café Juliana’.

Sinds 1998 is er een heleboel veranderd en daarom 
leek het leuk om op bezoek te gaan bij deze groep 
mensen, althans een afvaardiging hiervan. Als ik dit 
artikel schrijf, moet de Vastelaovend nog van start 
gaan. Iedereen binnen de groep is druk bezig met al-
lerlei taken en dingen die met Vastelaovend te maken 
hebben. Wilbert Hoezen, die als spreekstalmeester 
fungeert (als ik dat zo mag zeggen) was zo aardig 
wat tijd vrij te maken voor een gesprek en om wat 
dingen op papier te zetten. Wilbert: “De naam Ha-
newurgers is niet alledaags, dat mag je wel stellen. 
Hij is ontstaan door enerzijds de weerstand tegen de 
gevestigde orde van ‘de mötse oet de stad’ oftewel 
Jocus én het feit dat de jongens met Vastelaovend 
altijd plastic hanen met zich meedroegen die regel-
matig door de zaal, kroegen en straten van Belfeld 
vlogen. We waren toen met 15 jongens die allemaal 
een plastic haan om hun nek hadden hangen en dus 
was het idee al snel geboren om ons V.K. De Ha-
newurgers te noemen. Rond 1998 is de groep mee 
gaan trekken onder die naam in de optocht van De 
Belhamels. Destijds was de thuisbasis Hotel-café 
Juliana waar we ook wekelijks met grote regelmaat 
te vinden waren. In de loop der jaren zijn er mensen 
bijgekomen, maar ook weggegaan. De laatste 11 jaar 
is het ledenaantal stabiel. Dat zegt wel wat over de 
saamhorigheid die er binnen de groep heerst. Oor-
spronkelijk bestonden we alleen uit mannen, maar 
heden ten dage zijn we met 26 volwassenen en 12 
kinderen. We pakten het gelijk groot aan wat betreft 
de Vastelaovend. Een oude stadsbus uit Duitsland 
werd omgebouwd tot praalwagen. 

Vrinde veur ’t laeve

Toen deze niet meer veilig bleek, zijn we overgestapt 
op een platte kar, die we nog steeds gebruiken. Voor 
het bouwen van onze jaarlijkse Vastelaoveswagen 
zijn we al meer dan 20 jaar welkom in een loods 
van Dings Aardbeien in Belfeld. Eerst zaten daar 
3 groepen, inmiddels al 5. De loods zit compleet 
vol van september tot en met februari (dankjewel 
familie Dings). We hebben binnen onze groep een 
soort van bestuur met een voorzitter, secretaris, 
penningmeester, iemand van de pakkekemissie 
en iemand van de bouwkemissie. Na iedere 
zomervakantie komen we met een groepje bij elkaar 
om te brainstormen over de volgende Vastelaovend. 
Soms komen daar al ideeën uit, soms is de krat bier 
leeg en hebben we nog geen idee. Soms zijn het 
de dames die een idee hebben qua pakken, waar 
de heren dan weer een passende wagen bij kunnen 
bouwen of omgedraaid.

Tot nu toe zijn we er nog steeds uitgekomen. Pakken 
en materialen worden zoveel mogelijk hergebruikt. 
We kennen allemaal heel veel mensen en sponso-
ren. De muzieklijst samenstellen, zoals die wordt 
gebruikt in de optocht, is ieder jaar een uitdaging. 
Het moet ‘loopmuziek’ zijn, die de toeschouwers 
aan de kant aanspoort tot meebewegen. Meestal 
zijn het twee muzieknummers om te lopen en dan 
een geluidsfragment voor een dansje of een act, 
dat de mensen aan de kant een leuke aanblik van 
onze groep geeft. In de Belfeldse gemeenschap zijn 
wij met name tijdens de Vastelaovend zeer hecht. 
Buiten deze periode zijn er binnen de groep kleinere 
groepen die veel met elkaar omgaan. Door het jaar 
worden er ook activiteiten georganiseerd zoals het 
sommerfest, een winterwandeling en periodiek een 
weekendje weg. Bovendien zetten we ons in voor 
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Belfeld groen moet je doen. Diverse Hanewurgers 
hebben zitting in bestuur en commissies van De 
Belhamels, Evenemente veur Belvend, Samen Win-
nen Belfeld of zijn lid van de vrijwillige brandweer. 
We zijn trots op het bekende Bouwersbal dat we op 
de donderdag voor de Vastelaovend organiseren. 
Het is 25 jaar geleden heel klein ontstaan en is nu 
een besloten feest waar alleen optochtdeelnemers 
welkom zijn. Ze betalen dan een kleine bijdrage. 
Nieuwe groepen vinden het erg leuk als ze dit mogen 
meemaken. Voor menige vriendengroep is dit de 
aftrap van de Vastelaovend. Ook bij de grote C.V. 
De Belhamels zijn we blijkbaar in de smaak gevallen, 
want in 2010 is uit onze groep voor de eerste keer 
de Belhamelprins gekozen in de persoon van Prins 
Bart I (Hendriksen). Gevolgd in 2017 door Prins 
Karel I (Smits). In 2017 werden Wendy en Wilbert 
(Hoezen) uitgeroepen als Boerenbruidspaar met 
Peggy en Stephan Holtman als getuigen. Als klap op 
de vuurpijl werd in 2020 Prins Roland I uitgeroepen 
als Belhamelprins en die heeft (door corona) 3 jaar 
geregeerd. Al met al een flinke lijst uitverkorenen, 
waar we best trots op zijn. In de loop der jaren zijn 
veel zaken de revue gepasseerd. In negatieve zin 
denken we dan aan het feit dat een lid van onze club, 
Loek, op 51-jarige leeftijd veel te vroeg is gestorven. 
In pósitieve zin kennen we gelukkig heel veel eve-
nementen en gebeurtenissen waarvan ons 22-jarig 
jubileum er wel heel erg uitspringt. Alle Hanewurgers, 
inclusief kuikens, gingen een weekend op kamp. 
Een onvergetelijke herinnering met een toffe bonte 
avond voor jong en oud, samen feesten tot diep in 
de nacht en slapen in een grote zaal. 

En niet te vergeten onze deelname aan een wedstrijd 
van de Brandbierbrouwerij, waar we afgelopen jaar 
aan hebben meegedaan. De opdracht was een film-
pje maken en insturen waar Vastelaovend en Lim-
burg in voorkwam. Dat hadden we een jaar eerder 
tijdens corona opgenomen met onze vriendengroep 
uit Tegelen. De prijs van € 1111,11 die we daarvoor 
kregen, hebben we samen mogen ophalen in Wijlre. 
We hopen als vriendengroep nog lang met elkaar te 
mogen optrekken en plezier met elkaar hebben. En 
met Vastelaovend nog lang te kunnen deelnemen 
aan de Belvendse optoch. Maar heel belangrijk is 
dat we stiekem hopen genoeg zaadjes geplant te 
hebben, zodat de jeugd ook intens Vastelaovend zal 
blijven vieren. En met het motto van dit jaar: ‘Weej 
herovere de Vastelaovend’ hebben De Hanewurgers 
hier dit jaar weer vast en zeker aan bijgedragen!”
Wilbert, bedankt voor je verhaal en we hopen nog 
lang van jullie en jullie opvolgers te kunnen genieten 
met Vastelaovend. 

Marie-José Boonen
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Om het collectieve geheugen een beetje op te frissen, 
nemen wij de lezers graag in vogelvlucht mee door 
de rijke historie van het 66-jarige bestaan van deze 
mooie Belvendse stichting.

Het is 1958, een jaar waarin er om diverse redenen 
geen carnavalsactiviteiten stonden gepland. In 
het toenmalige Café Nól aan de Markt kwam een 
gezellige groep van zo’n zeventien jongemannen altijd 
bij elkaar voor hun welverdiende pilsje. Toen zij het 
nieuws vernamen dat er geen carnavalsactiviteiten 
zouden plaatsvinden, besloten zij spontaan zelf 
een jeugdprins uit te roepen en een vastelaovend 
te organiseren. Prins Hai I was een feit en van daaruit 
is het roeëd-gael-greune balletje gaan rollen. 
Na drie ludieke jaren was de club intussen uitgegroeid 
tot een volwaardige vereniging en werd er onder 
leiding van Jan Peeters (Coon) en Chris Schreurs, 
met ondersteuning van enkele vrijwilligers, een 
heuse stichting met bestuur opgericht. In het eerste 
jaar ging het echter meteen mis en werd er geen 
jongeman bereid gevonden om jeugdprins te worden. 
De optocht werd noodgedwongen zonder hoogheid 
gereden, maar wel met een wieze Raod van Èlf. Het 
publiek langs de kant greep dit feit aan door ter 
plekke een prins uit te roepen; prins René I voelde 
zich geroepen om in het feestgedruis voorop te gaan. 

In de jaren daarna groeide de vereniging vlot en werd 
een begrip in het dorp. 
Tijdens het eerste jubileum (1x11 jaar) presenteerde 
de club zich voor het eerst in gloednieuwe mantels 
en steken aan het Belvendse volk. Het jaar erna werd 
er gewisseld van residentie. Het nieuwe stamcafé 
werd Cafetaria Van Dijk, beter bekend als Fried en 
Mientje, en later Café-zaal De Meule. Een residentie 
waar 31 jaar lang met veel plezier werd vertoefd. In 
de volgende jaren bleek de stichting een zeer grote 
toegevoegde waarde te hebben voor de Belvendse 
vastelaovesgemeenschap, iets waar de - nog altijd 
- uitstekende samenwerking met 'de groeëte' een 
bewijs van is. De vastelaovesprogramma’s van beide 
verenigingen werden steeds meer in elkaar verweven 
en bleken elkaar alleen maar te versterken. 
In het jubileumjaar van 2x11 jaar mocht de vereniging 
het prestigieuze BCL Treffe organiseren, waarmee 
een mooie reserve werd opgebouwd voor de 
broodnodige nieuwe garderobe. In 1983 vond na 
25 jaar voorzitterschap een wisseling van de wacht 
plaats; Jan Peeters droeg het stokje over aan Frans 
Gitmans. In 1992 gebeurde er iets revolutionairs 
binnen de inmiddels ruim 33 jaar oude vereniging: 
het was het eerste jaar dat de Raod van Èlf uit zowel 
jongens als meisjes bestond. Ook werd dat jaar de 
eerste prinses uit de hoge hoed getoverd: Sandra I 
presenteerde zich aan vastelaovendvierend Belfeld. 
Na nog een tiental gelukkige jaren in residentie De 
Meule viel uiteindelijk het doek op deze roemruchte 
plek, waar menig jong stel elkaar vond tijdens de 
vastelaovend en de beroemde jeugdbals. Het 
jubileumjaar van 4x11 in 2001 werd hier nog in 
stijl gevierd door Bart II. Het was een jaar dat werd 
voltooid met een spetterend jubileumfeest. 
In 2002 werd zowel van residentie als van prezedent 
gewisseld. Geert Goossens droeg na 8 jaar het 
voorzitterschap over aan Bas Schouwenberg, nadat 

JEUGDCARNAVAL
BELFELD

In 2023 viert Jeugd Carnaval Belfeld haar 6x11-jarige jubileum. 
Het eerste wapenfeit van dit jubileum was het uitroepen van de 
65e hoogheid, prinses Guusje II, tijdens de vastelaovend en daar 
een fantastisch feest van te maken. In de bomvolle feestzaal van 
De Hamar ging zij samen met prins Jon I heel Belfeld voor in 
het feestgedruis en zorgde voor een spetterend begin van dit 
jubileumjaar. Aangezien een jubileum dient te worden gevierd, 
organiseert Jeugd Carnaval Belfeld (JCB) op 25 november 2023 
een feestdag/avond. Over de precieze invulling van deze dag zal 
op een later moment een extra bericht worden gepubliceerd. 

Guusje II

2023

66XX1111
JAARJAAR
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hij dat in 1994 had overgenomen van Frans Gitmans. 
De residentie wisselde van het intussen gesloten De 
Meule naar het pas weer geopende ’t Witte Paerd. 
Hier werd maar kort geresideerd, waarna er snel 
een nieuwe plek werd gevonden in de kantine van 
Belfeldia. Daarmee was de toekomst van de altijd 
drukbezochte jeugdbals voor de Belfeldse jongeren 
veiliggesteld. In 2010 werd overgestapt naar Café-
zaal Juliana, waar de grote evenementen, zoals het 
uitkomen en de receptie van de hoogheid, al vele 
jaren werden georganiseerd. Dit bleef de residentie 
van Jeugd Carnaval Belfeld tot Paul en Angelique 
besloten van hun dikverdiende pensioen te gaan 
genieten. Vervolgens werd tijdelijk weer intrek 
genomen in de kantine van Belfeldia.
In 2011 was er een unieke situatie binnen de 
gelederen: voor het eerst sinds het ontstaan van 
de vereniging zaten er alleen dames in de raad. In 
2012 werd het 5x11 jarige jubileum groots gevierd. 
Eerst met het uitkomen van prinses Ella I, precies de 
elfde prinses, en later dat jaar met een spectaculair 
jubileumfeest. In de jaren na het 55-jarige jubileum 
keerden ook de jongens weer terug in de raad en er 
volgden enkele jaren met prinsen. In 2015 mochten 
twee broers de scepter zwaaien over de Belfeldse 
jeugd, namelijk prins Lars I bij het JCB en zijn broer 
Tom II bij het KOW. 
In 2016 werd een nieuw evenement geboren, als 
vervanging van de jeugdoptocht, die door te weinig 
animo was afgeschaft. Kiek se Kieke, een festijn 
met veel optredens en buutte, werd geboren en 
met veel enthousiasme onthaald. Eind dat jaar werd 
er afscheid genomen van twee bestuursleden. Zij 
werden vervangen door vier enthousiaste dames, 
waarvan er twee nog steeds in het bestuur zitten. In 
2018 vond er wederom een bestuurswissel plaats. 
Kim Schouwenberg droeg de voorzittershamer van 
het JCB na elf jaar over aan de huidige voorzitter 
Michelle van Deur.
Er volgden twee fantastische vastelaovesjaren met 
enthousiaste prinsen. Jeugd Carnaval Belfeld was 
er trots op dat er in de gehele historie nog niet één 

jaar was geweest zonder hoogheid, een unicum in 
Belfeld. Maar toen stak de coronapandemie de kop 
op, waardoor het zesde lustrum niet in zijn geheel 
kon worden voltooid. Het leek er even op dat er 
ook in 2022 geen hoogheid zou kunnen uitkomen, 
maar toen er goed nieuws uit Den Haag kwam, lieten 
het JCB en het KOW samen zien dat zij nog altijd 
in staat zijn om in heel korte tijd een fantastisch 
evenement en een nog mooiere vastelaovend tot 
stand te kunnen brengen. Prinses Guusje I was het 
stralende middelpunt. Ook tijdens de afgelopen 
vastelaovend bleek dat de dames in Belfeld echt 
wel weten wat vastelaovend vieren is. Guusje II heeft 
laten zien hoe het moet en zich vol overgave in het 
feestgedruis gestort.  
Kortom: er is er veel gebeurd in de afgelopen 6x11 
jaar. En er is nog veel meer te vertellen over deze 
mooie vereniging. Vraag er gerust eens naar bij (oud-)
bestuursleden of een van de vele vrijwilligers door 
de jaren heen. 
Het is gebleken dat de Belfeldse gemeenschap 
Jeugd Carnaval Belfeld een warm hart toedraagt 
en de vereniging wil op deze plek graag iedereen 
bedanken die op welke manier dan ook hieraan heeft 
bijgedragen. Uiteindelijk hebben we gezamenlijk één 
groot doel en dat is een vastelaovend voor iedereen, 
van jong tot oud. Vandaar dat besloten is om vanaf 
het vastelaovesseizoen 2024 een samensmelting met 
De Belhamels te realiseren. Zo blijft de vastelaovend 
met een eigen programma voor de jeugd behouden.

Jeugd Carnaval Belfeld
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BELFELDS 
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Herbert Derks

Martien van Duren

René Spee
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Vastelaovesmert
Op woensdag 18 januari heeft er een grote 
Vastelaovesmert plaatsgevonden op de speelplaats 
van KOM.MIJN. De school kreeg van de firma 
Timmermans in Tegelen het fantastische aanbod 
om vastelaoveskleding en -accessoires te verkopen, 
waarvan de opbrengst geheel ten goede komt van 
KOM.MIJN. Daar hebben we dankbaar gebruik van 
gemaakt om zo de tekorten van de ouderbijdrage 
aan te vullen. De ouderbijdrage is een vrijwillige 
bijdrage, waarmee de ouderraad allerlei activiteiten 
organiseert voor de schoolgaande jeugd van Belfeld 
o.a. het inhuren van Sint Maarten en Sinterklaas, 
het organiseren van de Koningsspelen en voor 
een uitstapje aan het einde van het schooljaar. De 
inkomsten blijven de laatste jaren behoorlijk achter 
bij de uitgaven. Het aanbod om een Vastelaovesmert 
te organiseren hebben we daarom ook met beide 
handen aangegrepen. En met succes! Mede door 
een strakke organisatie, hulp vanuit de ouderraad en 
van collega’s van KOM.MIJN, hebben we in een paar 
uurtjes voor € 2000,- aan spullen verkocht. Iedereen 
die daaraan heeft bijgedragen, willen we van harte 
bedanken, maar bovenal natuurlijk de gulle gever! 
BEDANKT namens de kinderen van KOM.MIJN.

Een kijkje op KOM.MIJN
Op donderdag 19 januari waren ouders van 
toekomstige leerlingen van KOM.MIJN uitgenodigd 
om een kijkje te komen nemen in de school van 
hun zoon/dochter. Als school hebben we daar 
bewust voor gekozen. We realiseerden ons dat we 
kinderen op school hebben, die in de coronaperiode 
zijn gestart zonder dat hun ouders de school van 
binnen hadden gezien. De afgelopen 2 jaar mochten, 
vanwege corona, de aanmelddagen niet op school 
georganiseerd worden en ook de intakegesprekken 
werden online gedaan. Zo’n 40 ouders hadden zich 
aangemeld en daarmee was het gezellig druk. De 
directeur heette iedereen van harte welkom en 
vertelde over de school in zijn algemeenheid en 
het onderwijs in de groepen 1/2 in het bijzonder. 

Ouders konden vragen stellen en gelukkig werd 
daar goed gebruik van gemaakt. Want wat voor 
onderwijsprofessionals heel normale dagelijkse 
routines en manieren van werken zijn, is dat voor 
ouders lang niet altijd het geval. De bedoeling 
was om daarna een kijkje in de klassen te nemen 
om zo de school ‘in bedrijf’ te zien. Maar laat het 
toeval nou net zijn, dat het ‘s nachts gesneeuwd 
had en we waarschijnlijk die morgen de enige kans 
hadden om in de sneeuw te spelen. Alle groepen 1/2 
maakten dus dankbaar van de gelegenheid gebruik 
om buiten te gaan spelen. Op die manier konden 
we wel laten zien, dat er ingespeeld werd op de 
actualiteit. De school in bedrijf zien lukte dus niet. 
Achteraf misschien maar beter zo, aangezien we 
nu alle ouders wel het lokaal konden laten zien, wat 
alles betekende, hoe kinderen kiezen, welk aanbod 
we verzorgen en met welk doel. Er volgt nog zo’n 
morgen. Op donderdag 11 mei om 8.30 uur zijn alle 
ouders van nieuw aangemelde peuters van harte 
welkom om een kijkje te komen nemen op onze 
school. Tot ziens!

Hulp gezocht!
De verkeersgroep van basisschool KOM.MIJN is 
dringend op zoek naar vrijwilligers die willen posten 
tijdens het jaarlijkse praktische verkeersexamen. Dit 
jaar vindt dat examen plaats op woensdagmorgen 
5 april. Wie zou de Belfeldse kinderen van groep 7 
een handje willen helpen? Neem contact op met 
Nicole Cox: nicole.cox@kerobei.nl

kom.mijn

Verplichte afspraak 
voor bloedafname 
Vanaf januari 2023 kunnen bezoekers voor 
bloedafname van de priklocaties van VieCuri 
alleen nog terecht na het maken van een 
afspraak. Dat geldt OOK voor de locatie De 
Hamar in Belfeld. 
De locatie De Hamar is geopend op: 
dinsdag van 9.30 u.-11.00 u., 
woensdag van 8.00 u.- 09.15 u. en 
vrijdag van 9.00 u.-10.00 u.
Een afspraak maken kan via mijnVieCuri. 
Vraag eventueel een familielid/kennis om te 
helpen. 
Of bel met 077 - 320 55 55. 
Kies in het keuzemenu een 1 om telefonisch 
een afspraak te maken. 
Dit kan alleen van maandag tot en met vrijdag 
tussen 8.30 uur en 17.00 uur.
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Een spannende tijd voor de nieuwe eigenaren van 
apotheek de Goede in Steyl-Tegelen, apotheek 
Reuver en de drogisterij in Belfeld. Na 31 jaar 
vond het apothekersechtpaar Mathea en Uli 
Obster het tijd om met pensioen te gaan. De 
apotheek is, inclusief personeel (45 personen), 
overgenomen door de jonge en enthousiaste 
apothekers Waan Yasen (33) en Lava Sulayman 
(30). 

Apotheker zijn is één, maar een bedrijf runnen is 
twee. "Een grote apotheek overnemen kun je niet in 
je eentje," aldus Waan. Ze kende Lava al wat langer 
en allebei hadden ze de ambitie om zelfstandig 
apotheker te zijn. "Dit was een unieke kans, dus 
een samenwerking was vlug geregeld." 
En dan begint het echte werk: hoe worden de 
financiën geregeld? Zijn er veel concurrenten? 
Er moet worden verbouwd en vernieuwd, het 
personeel moet worden aangestuurd, er moet extra 
inspanning worden geleverd door tekorten op de 
medicijnmarkt, er moeten nieuwe manieren worden 
bedacht om medicijnen aan te bieden en nieuwe 
formules worden bedacht voor de drogisterij, en ga 
zo maar door. Gelukkig zitten beiden op dezelfde lijn 
in hun denkwijze, alhoewel er de komende tijd een 
duidelijkere taakverdeling moet worden gemaakt 
van wie wat doet en wie waar verantwoordelijk voor 
is. Samen met hun gezinnen verhuisden Waan en 
Lava vanuit Den Haag naar Limburg. De Limburgse 
cultuur en het dialect is voor beide dames een heel 
andere wereld. In 2022 zijn ze er met goede moed 
en hulp van hun adviseurs aan begonnen.

Ik bracht een bezoek aan de drogisterij, waar ik 
een rondleiding kreeg en uitgebreid met het vaste 
personeel (Mariëlle, Chitra, Aimee en Nicole) en 
apothekers Waan en Lava heb kunnen praten. 

"We kunnen niet concurreren met de grote bekende 
drogisterijketens in Nederland of de Duitse filialen 
net over de grens," zeggen ze allen. Maar juist 
de combinatie servicepunt en drogisterij is de 
meerwaarde van het filiaal in Belfeld. En dan 
vooral ook het goed en betrouwbaar persoonlijk 
advies wat de (gespecialiseerde) medewerkers 
aan de klant kunnen geven. "Dit geldt niet alleen 
voor de producten van de drogisterij, maar 
ook voor de medicijnen die op recept worden 
afgehaald. Supermarkten verkopen soms ook 
medicijnen en indien iemand al medicijnen neemt, 
kan die combinatie gevaarlijk zijn. Bij het gebruik 
van een bepaald medicijn kunnen wij hierin een 
goed advies geven." In apothekerstaal heet dat 
medicatiebewaking. De drogisterij gaat werken met 
de formule vanuit UniPharma, de DBB (Drogisterij 
Bewust Beter). Deze geeft meer ondersteuning aan 
het personeel. Ook zijn er meer acties van producten 
in de winkel. Tevens kan er uit een uitgebreider 
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assortiment worden ingekocht en zo meer worden 
afgestemd op de behoefte van de klant. "We 
hebben bijvoorbeeld speciale huidproducten die 
door dermatologen worden getest en aangeraden 
en die bij een ketendrogisterij niet te koop zijn. Hierin 
onderscheiden we van andere drogisterijen. We 
denken er ook over om en of twee keer per jaar 
een infoavond te organiseren in combinatie met een 
productpromotie. Denk hierbij aan een 'zonneavond' 
over zonneallergie en zonnebrandcrèmes. Waar 
moet je op letten? Waarom is dit belangrijk? Dat is 
een toegevoegde waarde van onze servicedrogisterij. 
Hoe alles wordt vormgegeven, moeten we nog 
bespreken. Het moet ook haalbaar zijn voor ons 
personeel," vertelt Lava.
Het pand is opgeknapt; het woongedeelte zal worden 
verhuurd. Het winkelgedeelte is opnieuw ingericht. 
Mariëlle Janssen heeft de dagelijkse leiding in de 
drogisterij. De medewerkster vertelt dat ze sinds kort 
een hoek hebben ingericht met vegan producten, 
een nieuwe trend. "Maar dat is niet de enige service. 
Zo is de drogisterij sinds kort ook een DHL-punt. 
Verder hebben we nog steeds de service voor het 
inleveren en ophalen van kleding voor stomerij 
Van Hal. Wellicht is dat niet bij iedereen bekend," 
vervolgt Mariëlle. "Al met al zijn wij multifunctioneel. 
We willen het woord 'service' laten doorklinken in 
de drogisterij. Uiteraard vergt dit meer inzet van 
het personeel," aldus Waan en Lava. Ook digitaal 
is er het een en ander veranderd. Denk aan een 
track & trace-systeem voor bestelde medicijnen. 
Belangrijk dus dat de apotheek het e-mailadres en 
telefoonnummer van klanten ontvangt. "Allemaal 
extra werk voor ons personeel. Voor de drogisterij 
zijn we dan ook nog op zoek naar een gediplomeerd 
drogist."

De heropening van de drogisterij is op zaterdag 
15 april a.s. van 10.00 tot 17.00 uur. Het belooft 
een mooie dag met verschillende activiteiten en 
acties te worden. Er zal voor klanten zeker een 
hapje en drankje aanwezig zijn. De eerste honderd 
klanten krijgen bij aankoop van minimaal € 10,- 
aan producten een goodiebag cadeau. Ook kun je 
die dag huidadvies krijgen van een farmaceutisch 
adviseur. Kijk op de Facebookpagina van de 
drogisterij voor alle informatie: https://nl-nl.facebook.
com/drogisterijbelfeld/

De afgelopen jaren zijn er veel winkels verdwenen 
in het dorp. Gelukkig blijft de drogisterij/apotheek 
servicepunt standvastig doorgaan. Daar mogen we 

Wil jij graag iets 
betekenen voor Belfeld? 
Volg je het regionale 
nieuws, hou je sociaal 
media bij en ben je 
betrokken bij wat er 
allemaal gebeurt in ons 
dorp? 
Dan zijn wij op zoek  
naar jou! 

De redactie van website Belfeld.nu is op zoek 
naar extra leden.
Belfeld.nu wil dit jaar het platform moderniseren 
en nieuwe samenwerkingsverbanden aangaan 
met verenigingen en stichtingen. Als vrijwilliger 
bij onze redactie heb je de mogelijkheid om 
betrokken te raken bij de nieuwsgaring, het 
schrijven van artikelen, het maken van video's en 
foto's en nog veel meer. Je kunt bijdragen aan het 
verspreiden van belangrijk nieuws en informatie 
aan jouw medeburgers en op die manier een 
waardevolle bijdrage leveren aan de Belfeldse 
gemeenschap. Ook nieuwe ideeën zijn van harte 
welkom!

Dus waar wacht je nog op? 
Infomeer eens naar de mogelijkheden of meld 
je aan als vrijwilliger bij onze redactie door een 
berichtje te sturen naar info@belfeld.nu. 

Je bent welkom!

DIVERSEN
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in Belfeld trots op zijn. Laten we daar dan ook met 
zijn allen gebruik van maken.

Mat Hendrix



C O L O F O N
Het Stadskantoor van de gemeente Venlo 
is bereikbaar tussen 09.00 en 17.00 uur
U kunt gratis bellen met 14077 of mail naar info@venlo.nl

Straatcoaches gemeente Venlo  06 - 25074007
maandag t/m donderdag 18.00 - 23.00 u.,  
vrijdag t/m 00.00 u., zaterdag 18.00  - 02.00 u.,  
zondag 18.00 - 23.00 u. 
Alarmnummer (spoedeisend)  112

Politie (niet spoedeisend) 0900 8844

Wijkagent: Jens Rosbender
Mailadres: wijkteam-2.venlo-beesel@politie.nl

  politietegelenbelfeldsteyl
       wijkagent_steyl_belfeld/

■   Wijkbus reserveren via  077 - 206 64 95 
 ma t/m vrij 09.00 – 12.00 en 18.00 – 20.00 uur

■   Gehandicaptenraad  06 - 11 06 04 52  

■   St. Urbanusparochie  077 - 373 15 79  
Het kantoor is op maandag- en vrijdagmiddag  
geopend van 13.30 tot 16.30 uur.  
www.rkdebestte.nl  
parochie-centrum@rkdebestte.nl

■   Algemene Hulpdienst  
Tegelen Steyl Belfeld Meldpunt op werkdagen  
van 09.00 – 12.00 uur  06 - 49 34 14 79

■   Open Inloop ’t Prônk-eppelke  077 - 475 32 69 
Pronkhof 21, 5951 CW Belfeld 
www.openinlooppronkeppelke@incluzio.nl

■   TIP Tegelen 
Kerkstraat 2a, 9531 NN Tegelen,  077-303 06 23

■   Incluzio Sociale Basis  088 - 298 76 53 
www.incluziosocialebasis.nl

Redactie Dorpskrant:
dorpskrantbelfeld@gmail.com

Stan van der Velden
06 - 44 75 05 04

Mat Hendrix
06 - 26 22 28 28 

Marie-José Boonen
Paul Niessen

Geert Goossens
Yvonne van der Velden

De redactie van de Dorpskrant  
behoudt zich het recht  

voor artikelen aan te passen.

De foto’s op de voorpagina  
zijn gemaakt door leden  

van de Fotogroep Belfeld. 

Bestuur Dorpsraad:
dorpsraad@belfeld.nu 

www.belfeld.nu
Luciënne op het Veld 

06 - 57 58 07 64 
Lucie van der Smitte-van Dijk

 06 - 23 82 44 13

Stadsdeelmanager:
René Janzen

06 - 14 54 31 95
r.janzen@venlo.nl

Realisatie:
Drukkerij Knoops B.V.

Burgerhulpverleners gezocht
Elke dag overlijden in Nederland mensen aan 
een hart- of ademhalingsstilstand. Bij sommige 
slachtoffers is dit te voorkomen. Indien omstanders 
reanimatie kunnen toepassen worden daarmee 
levens gered: ook uw leven!

Stichting Hart voor Belfeld heeft als doel het bevor- 
deren van de burgerhulpverlening in Belfeld. Vandaar dat er door de stichting op diverse plaatsen in 
Belfeld AED’s zijn opgehangen. Maar zonder hulp van mensen die deze kunnen bedienen, heeft dit 
minder zin. De stichting geeft jaarlijks cursussen en herhalingslessen reanimatie en training gebruik 
van een AED voor geïnteresseerden. Middels sponsoring is het gelukt om de kosten van de lessen 
voor de Belfeldse inwoners zo laag mogelijk te houden. 

In de maanden april en mei zijn er cursussen gepland. 

Wil je een cursus volgen of wil je verdere informatie hierover? 

Mail dan naar hartvoorbelfeld@ziggo.nl of bel 077- 475 28 64 of 06-26 22 28 28.

S E R V I C E N U M M E R S


